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Continuam seria de articole cu tinerii de succes care au pornit din Sighetu Marmatiei si ne
indreptam spre Bucuresti, acolo unde Melinda Kutasi a reusit sa razbeasca atat ca si model, cat
si ca avocat. A pozat pentru numeroase reviste adresate atat barbatilor, cat si femeilor. In aprilie
2011 a aparut pe coperta unei reviste exclusiv adresata barbatilor. Decizia de a poza  a aparut
ca urmare a dorintei de a experimenta si acest lucru. Ea spune ca viata nu i-a fost influentata in
niciun fel dupa aceasta experienta. Este recunoascuta doar de catre celalalte modele sau de
designerii cu care colaboreaza. "In viata mea nu s-au schimbat prea multe lucruri. Am fost doar
invitata la mai multe emisiuni, in rest, nimic", spune Melinda. Daca ar repeta experienta,
Melinda spune ca, momentan nu doreste decat sa se pregateasca pentru o cariera in
avocatura, iar in noiembrie va avea examenul in Barou. 1. Cine esti si cu ce te ocupi in
momentul de fata? Melinda: Cine
sunt?  Kutasi Oana Melinda sunt, din Sighetu-Marmatiei si acum sunt asistent manager la un
cabinet de avocatura. 
2. Unde ai absolvit liceul si povesteste-ne o intamplare din liceu care ti este cea mai
draga. 
Melinda:
Am terminat Colegiul National Dragos Voda, profil uman, engleza intensiv! Am multe amintiri
placute si neplacute din liceu....una in particular nu imi vine in minte acum. La mine e un mix de
sentimente...nu pot sa spun ca mi-au placut acei ani in mod special. Au fost niste ani frumosi,
am experimentat o gramada de trairi...ani de adolescenta....imi doream sa fiu mare.
 
3. Care a fost materia preferata? In momentul de fata folosesti informatiile pe care le ai
obtinut in liceu la materia preferata, in job ul tau? 
Melinda:
Materia preferata a fost sportul:) glumesc...daca te astepti la vreun raspuns de genul ”mi-a
placut la nebunie scoala....materiile ca romana istoria si altele....nuuuuuu:))))”. Am invatat ca
era nevoie.....nu am fost un elev foarte constiincios. Mi-a placut engleza foarte mult....de altfel
cam singura materie care ma ajuta acum in profesia mea.
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4. Cine te a ajutat sa ajungi unde te afli acum? 
Melinda: 
Parintii mei sunt cei carora trebuie sa le mtumesc si sa le spun ca ii iubesc pt ca datorita lor ma
aflu aici. Ei au fost cei care m-au sprijinit si au fost alaturi de mine. 
5. Care sunt realizarile tale pana in momentul de fata? 
Melinda: 
Realizariile mele? Sunt fericita, am o viata frumoasa, traiesc prezentul....si ma indrept catre un
viitor plin de surprize placute:)....asta e cea mai de nepretuit realizare a mea....si ceea ce visam
de mica cu ochii deschisi. 
6. Daca ai stii ca ideea ta ar fi pusa in practica si ar exista fonduri suficiente in Sighetu
Marmatiei, ce ai schimba (indiferent daca e vorba de arhitectura, viata sociala sau
culturala a cetatenilor)? 
Melinda:
Daca as avea vreo idee...as pune-o eu in practica.....cu siguranta nu ti-as spune-o aici:)).
Deocamdata ma concentrez pe viata ce o am aici...cine stie pe viitor? Vom vedea!
7. Ce sfat ai da pentru a obtine succesul in cariera, tinerilor? 
Melinda: 
Sfatul meu? Stiu ca e un cliseu...dar singurul sfat e....sa lupte si sa munceasca pentru ceea ce
isi doresc....nu exista nu pot ! Suntem niste fiinte pline de resurse de frumuseti de bunatate si
putem sa facem lucruri minunate...numai sa ne dorim cu adevarat! 
8. Care sunt planurile tale de viitor? 
Melinda:
Imi traiesc viata in prezent nu fac planuri pt viitor si sa uit de prezent. Ceea ce se intampla azi e
important! In fiecare zi e o noua zi...fa-o sa conteze....fa-o minunata....iar toate lucrurile se vor
alinia si vor veni de la sine!
9. Intentionezi sa te intorci in Sighet? 
Melinda:
Nu stiu ce sa raspund la intrebarea asta...nicioadata sa nu spui niciodata...deocamdata am ales
sa raman in Bucuresti....nu stiu ce imi va rezerva viata...dar astept cu entuziasm sa aflu:) Numai
bine si o viata frumoasa va doresc tuturor:) Un suflet cald, o minte echilibrata, si.....THINK
PINK:)  
Iti multumim. Octombrie, 2011
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